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Referat 
Skolebestyrelsesmøde 

Mødeleder: Alex  

Referent: Tina 

Ordstyrer: 

Dato: 15. 08. 2018 

Varighed: 17,30-19,30 

Lokale: Personalerummet 

Traktement: skolen 
Næste møde: 10.09.2018 (I Hornsyld 
centeret) 18,30-21,30 
Næste møde: 20.09. 2018 (kursus med Skole 
og Forældre på skolen) 17,30-21,00 
Næste møde: 26.09.2018 17,30-19,30 

Til stede: Alex, Jan, Jette, Jesper, 
Lisette, Tanja, Dorte, Pia, Hanne og 
Tina 
 
 
Fraværende:  
Ole og Rasmus 
 
Afbud 26/9 : Jette – Tanja kommer 

Dagsordenspunkt:  

 

Drøftelser 

omkring bordet og 

Konklusion:  

Ansvarlig: Dead

-line: 

1: Velkomst og rundtur på skolen  
 

Velkomst v Alex  
Rundtur på skolen 
og i oasen v. Tina 
og Dorthe 

  

2: Generelt om møder! Forretningsorden 
som bilag  

 

Tidligere har SB 
haft en dagsorden 

med mange 
punkter med 

information. Dette 
kunne nu samles i 
to. Information fra 

skolen, 
information fra 

forældrevalgte. 
Alle forpligter sig 
på at være 

forberedte på 
punkterne – derfor 

skal der også 
være en tekst til 
punkter, så man 

kan forberede sig 
der fra. Der skal 

være mulighed for 
at skubbe punkter 

Tina retter til 
og sender til  
godkendel-
se af forret- 
ningsorden 
og årshjul 
som et punkt 
på 
kommende 
SB møde  

26.08 
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til (udsætte) 
punkter til næste 

møde, så vi ikke 
ødelægger de 
gode drøftelser 

omkring bordet. 
Elevrådet kommer 

først på mødet, 
hvorefter de tager 
hjem.  

Godkendelse af 
dagsorden 

fortsættes 
Ordstyrerrollen vil 
fremgå på 

dagsorden 
Let aftensmad – 

som der arbejdes 
hen over. 
5 hverdage ift. 

referatet – 
hvorefter det 

godkendes 
elektronisk og 
herefter lægges 

på forældreintra 
Ved afbud, 

henvender man 
sig til 1. supl 

Tanja og er hun 
forhindret  
kontaktes 2. supl 

Ole osv… 
 

3: Hvad er man kommet i mål med? og i 
gangværende ting, som ikke er afsluttet! 

Principper, årshjul og ventende punkter 
som bilag  

Arbejdet med 
principperne har 

været et stort 
omdrejningspunkt 
for SB. Klar til 

læring har også 
haft stor 

betydning for 
arbejdet i SB og 
på skolen. De 7 

kompetencer 
bruges nu helt 

naturligt. 
Der er kommet 
struktur på 

møderne – fast 
dagsorden  

Der har været 
drøftelser i den 
tidligere 

  



Side 3 af 4 

bestyrelse 
omkring nye tiltag 

i en periode på 
grund af mindre 
energi i gruppen. 

Dette nåede dog 
at vende inden 

den nye 
bestyrelse 
tiltrådte. 

Der er stor 
interesse i at få 

forældrene 
inddraget i 
principperne. 

Derfor tages der 
en drøftelse på de 

kommende 
forældremøder. 
Man er også 

interesseret i 
hvordan 

bestyrelsen bliver 
mere tydelig i 
forældregruppen. 

Drøftelse af 
klasseråd i 

klasserne – kunne 
det gå omgang i 

klasserne, så alle 
forældre i 
elevernes 

skolegang 
kommer til at vare 

tage opgaven som 
klasserådsrepræ-
sentant. 

4: Fordeling af medlemmer til dette års 
forældremøder 

22. 8. 
12.9. 

13.9. 
27. 9. 
Tidligere slides med som bilag 

22.08. 0.1.2. kl 
 

12.9. 4.5. kl  
 

13.9.  6. kl 
27.9. 3. kl 
 

Alex retter slides 
til – efter at Tina 

har lavet tilføjelser 

Alex 
 

Jette og 
Jesper 

Alex 
Jan 
 

 

5: Evt.    
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